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BUDAPEST FŐVÁROS XI. KERÜLET ÚJBUDA ÖNKORMÁNYZATA 

KULTURÁLIS ÉS KÖZNEVELÉSI BIZOTTSÁG 

Sorszám:11.                                 Ikt. sz.: I-835-2/2018. 

 

 

Jegyzőkönyv 

 

Készült: a Kulturális és Köznevelési Bizottság 2018. augusztus 28-án 15.35 órától 

tartott rendkívüli, nyilvános ülésén a Polgármesteri Hivatal (1113 Budapest, Bocskai 

út 39-41.) I. emelet 114. sz. termében.  

 

Bizottság tagjai közül jelen vannak:  

Jankó István elnök, 

Farkas Krisztina alelnök 

Görög András alelnök 

Csernus László  

Gajárszki Áron  

Horváth Péter 

Kornélné 

 

Hintsch György  

Kiss Anna  

Vitéz Gyula  

 

Bizottság tagjai közüli távol vannak:       

Bába Szilvia   

Sass Szilárd  

Szabó András  

 

Kulturális Bizottság tagjai érkezett távozott 
vissza-

érkezett 
távozott aláírás 

1.  Jankó István elnök      

2.  Farkas Krisztina alelnök      

3.  Görög András alelnök      

4.  Bába Szilvia      

5.  Csernus László      

6.  Horváth Péter Kornélné      

7.  Hintsch György      

8.  Kiss Anna      

9.  Gajárszki Áron      

10. Sass Szilárd      

11. Szabó András       

12. Vitéz Gyula        

Tanácskozási joggal résztvevők  aláírás 
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Polgármesteri vezetés: 

dr. Hoffmann Tamás polgármester  

Király Nóra alpolgármester  

dr. Molnár László alpolgármester dr. Molnár László 

Vargáné dr. Kremzner Zsuzsanna jegyző  

Dr. Szentandrási-Sárkány Tamás aljegyző  

Képviselők: 

Barabás Richárd   

dr. Bács Márton   

Budai Miklós   

Gyorgyevics Miklós   

Haidar Norbert   

Junghausz Rajmund   

Kerékgyártó Gábor   

Ludányi Attila   

Keller Zsolt   

Nagyné Antal Anikó   

Szabó György   

Turbók Jánosné   

Vécsei Éva   

Wendlerné dr. Pirigyi Katalin   

Nemzetiségi Önkormányzatok elnökei 

Vladimorova Milena, Bolgár ÖK   

Kárpáti István, Cigány ÖK   

Dr. Korani Lefki, Görög ÖK  

Németh Istvánné, Horvát ÖK   

Pauer Béla, Lengyel ÖK  

Imreh Ferenc József, Német ÖK   

Tóth András, Örmény ÖK   

Elekes Gabriella, Román ÖK   

Hladinec Péter, Ruszin ÖK   

Becseics Péter, Szerb ÖK   

Klauszné Fuzik Ildikó, Szlovák ÖK   

Kondor Péter, Szlovén ÖK   

Knyahinecka Uljana Jaroszlavivna, Ukrán ÖK   

Polgármesteri kabinet: 

Técsi Judit kabinetvezető  

dr. Rimóczi Imre kabinetvezető-helyettes  

Szabó László kabinetvezető-helyettes  

Polgármesteri Hivatal vezetők/munkatársak: 

Győrffyné Molnár Ilona, a Humánszolgálati 

Igazgatóság igazgatója  

Győrffyné Molnár Ilona 
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Magyar Tamásné, a Hatósági Igazgatóság igazgatója 

helyett dr. Berkovics Gáborné Dr. osztályvezető 

 

Pápai Magdolna, a Pénzügyi és Költségvetési 

Igazgatóság igazgatója  

 

dr. Téglási László, a Jegyzői Igazgatóság igazgatója dr. Téglási László 

Gódor Ildikó, a Programkoordinációs Csoport 

referense 

 

Dömök Viktória, a Programkoordinációs Csoport mtsa. Dömök Viktória 

Pappné Mika Edit kulturális ügyintéző  

H. Varga Katalin bizottsági titkár H. Varga Katalin 

Külsős állandó meghívottak:  

dr. Gálné Csabai Klára, a Dél-Budai Tankerületi 

Központ igazgatója 

 

Laucsek István, a Dél-Budai Tankerületi Központ 

szakmai igazgatóhelyettese 

 

Fogarasiné Ritter Györgyi, Pedagógusok 

Szakszervezete 

 

Homolay Károly, Iskolai Munkaközösség vezetője  

Tóth Ildikó, Óvodai Munkaközösség elnöke, Észak-

Kelenföldi Óvoda vezetője 

Tóth Ildikó 

Kereskedelmi és Iparkamara képviseletében   

Napirendekhez meghívottak:  

Dezsőné Sramkó Ágnes, a Vállalkozási Csoport 

munkatársa 

Dezsőné Sramkó Ágnes 

Gallerné Szondi Szilvia, a Köznevelési Csoport 

munkatársa 

Gallerné Szondi Szilvia 

Czetőné Szűcs Zsuzsanna, a Vagyongazdálkodási 

Osztály munkatársa 

Czetőné Szűcs Zsuzsanna 

Khoórné Rápolthy Beáta, Albertfalvai Óvoda Khoórné Rápolthy Beáta 

Halászné Bogdány Zsuzsanna, Dél- Kelenföldi Óvoda Halászné Bogdány Zsuzsanna 

Jánosné Szedlacsek Éva, Gazdagréti Óvoda Jánosné Szedlacsek Éva 

Kazinczi Eszter, Kelenvölgy-Őrmezei Óvoda Kazinczi Eszter 

Karkus Mihályné helyettese, Lágymányosi Óvoda Juhász Tünde 

Pócsné Hermanics Mária, Sasadi Óvoda  

Balla Krisztina, Szentimrevárosi Óvoda Balla Krisztina 

 

 

Az ülést vezeti: Jankó István elnök  

 

Jankó István: Szeretettel köszöntöm a bizottságot, megállapítom, hogy a bizottság 

határozatképes. Első feladatunk jegyzőkönyv-hitelesítőt választani. Gajárszki Áront 

javaslom megválasztani. Szavazásra teszem fel a határozati javaslatot: „A Kulturális és 
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Köznevelési Bizottság a mai ülés jegyzőkönyv-hitelesítőjének Jankó István elnököt és 

Gajárszki Áron bizottsági tagot választja meg”. 

A Bizottság 8 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodással elfogadta a 

javaslatot. 

 

71/KKB/2018./VIII.28./ számú határozat 
 

Budapest Főváros XI. kerület Újbuda Önkormányzata Kulturális 

és Köznevelési Bizottsága 8 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 

1 tartózkodással a mai ülés jegyzőkönyv-hitelesítőjének Jankó 

István elnököt Gajárszki Áron bizottsági tagot választja meg.  

 

Jankó István: A meghívóban egy zárt ülési napirend és három nyilvános napirend 

szerepel, viszont javaslom, hogy a 2./ Bartók Béla út 55. - bérbevételi kérelem című 

előterjesztést vegyük le a napirendi pontok közül. 

A kérdések körét megnyitom. Lezárom. A vitát megnyitom. Lezárom.  

Szavazásra teszem fel a mai ülés módosított napirendjét a következők szerint: „A 

Kulturális és Köznevelési Bizottság a mai ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadta 

el: Zárt ülés: 1./ Üzletek nyitva tartásának korlátozásával kapcsolatos felmentési 

kérelmek, előterjesztő: Magyar Tamásné a Hatósági Igazgatóság igazgatója; Nyilvános 

ülés: 2./ A 2018/2019. nevelési évben indítandó óvodai csoportok számának 

meghatározása, maximális csoportlétszám túllépésének és óvodai csoport 

szüneteltetésének engedélyezése, előterjesztő: dr. Molnár László alpolgármester; 3./ 

Támogatások elszámolásainak szakmai igazolása, előterjesztő: dr. Téglási László, a 

Jegyzői Igazgatóság igazgatója.”  

A bizottság 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a 

javaslatot. 

 

72/KKB/2018./VIII.28./ számú határozat 
 

A Kulturális és Köznevelési Bizottság 9 igen 

szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a mai 

ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:  

 

Zárt ülés:  

 

1./ Üzletek nyitva tartásának korlátozásával kapcsolatos felmentési 

kérelmek  

Előterjesztő: Magyar Tamásné a Hatósági Igazgatóság igazgatója 

 

Nyilvános ülés:  

 

2./ A 2018/2019. nevelési évben indítandó óvodai csoportok számának 

meghatározása, maximális csoportlétszám túllépésének és óvodai 
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csoport szüneteltetésének engedélyezése 

Előterjesztő: dr. Molnár László alpolgármester 

 

3./ Támogatások elszámolásainak szakmai igazolása  
Előterjesztő: dr. Téglási László, a Jegyzői Igazgatóság igazgatója  

 

 

……………… 

 

A napirendi pont tárgyalásánál jelen vannak az óvodavezetők. 

 

2./ napirendi 

pont: 

A 2018/2019. nevelési évben indítandó óvodai 

csoportok számának meghatározása, maximális 

csoportlétszám túllépésének és óvodai csoport 

szüneteltetésének engedélyezése 

Előterjesztő: dr. Molnár László alpolgármester 

 

Jankó István: Szeretettel köszöntöm az óvodavezetőket, mindenki le van barnulva, 

kipihent.  

 

Győrffyné Molnár Ilona: Minden évben augusztus utolsó napjaiban dönt a bizottság 

arról, hogy az óvodákban milyen létszámban induljanak meg a csoportok. Az előzetes 

jelentkezések alapján az előterjesztés tartalmazza a jelenlegi létszámokat. Úgy néz ki, 

hogy gyakorlatilag december 31-ig született gyermekeket föl tudjuk venni az 

óvodáinkba, ugyanakkor vannak olyan területek, amelyek nem ilyen rózsásak. Sokkal 

több jelentkezőt várunk, akár Gazdagréten, hiszen a Sasad Liget lakópark átadása nem 

indult be. A legutolsó információk szerint várhatóan tavasz táján fog beindulni. Eddig 

úgy volt, hogy novemberben kezdik a lakásokat átadni, most a legutolsó, tegnapi 

információm, hogy áprilisban. Erre készülünk, ezért ebben a szakaszban ott 

alacsonyabb létszámmal indítjuk a csoportokat. Van olyan terület, ahol kevesebb 

gyerek jelentkezett, mint ahány csoportot működtetünk. Itt továbbra is szeretnénk élni 

azzal a lehetőséggel, akár az Észak-Kelenföldi Óvoda területén és újabban az Őrmezei 

Napsugár Óvodában, hogy szüneteltetjük a csoportot, ami azt jelenti, hogy bármikor 

újra nyithatjuk, amennyiben olyan létszámú bejelentkezések történtek a lakótelepeken, 

hogy a gyerekek elhelyezését biztosítani tudjuk. Pontosan ezen megfontolásból kérjük, 

hogy valamennyi kerületi csoportra kapjuk meg a maximális 25 fős létszámátlépési 

lehetőséget, hiszen nem tudjuk, hogy ezek a lakótelepek akár a Barázda utca 

környékén, az Újbuda Center környékén, a lakóparkok, akár a Madár-hegyi területen, 

illetve az előbb említett Sasad Liget lakóparkba a beköltözések mikor történnek meg, 

így a jelenlegi előterjesztéssel módunk van arra, hogy bármikor föl tudjuk venni 

azokat a gyerekeket, akik jelentkeznek az Önkormányzathoz. Kérném a bizottságot, 

hogy az előterjesztés szerinti döntést hozza meg. 

 

Jankó István: A kérdések körét megnyitom.  
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Görög András: Nem akarom sokáig húzni a szót, alapjában egyetértek. Két kérdésem 

lenne, az egyik, hogy hány olyan csoport van a kerületben, ahol nincs két óvónő, tehát 

a betöltetlen álláshelyek száma mennyi, elsősorban óvónők és közvetlen a gyerekekkel 

foglalkozó alkalmazottak körében? A másik kérdésem, a csoportszüneteltetésnél 

olvastam, hogy ha szüneteltetik a csoportot, az nem jár álláshely csökkenéssel, azok 

nincsenek betöltve, tehát valóban nem kell elbocsátani senkit, nem vonjuk el az 

álláshelyet, ameddig nincsen betöltve? Tehát ott marad csoportonként két, vagy három 

fő, a két óvónő meg a dajka a rajta levő bérrel, vagy azt egyébként addig elvonjuk? Ez 

egy kicsit fura volt. Ha utána újra indul, akkor természetesen vissza, de addig is ez …. 

 

Győrffyné Molnár Ilona: A második kérdéssel kezdeném, természetesen 

helyettesítéssel oldjuk meg, ha ilyen szituáció van. Az … a szünetelő, aminek nem kell 

helyettesíteni, abban az esetben talonba kerül, tehát nem kerül felhasználásra az óvoda 

részéről, majd a novemberi egyeztetésnél születik döntés annak a bérmaradványának a 

felhasználásáról, tehát így kvázi nem kerül előnybe, hátrányba az óvoda a többivel 

szemben. Ez minden esetben így történt. Az első kérdésre válaszolva pedig most 

dolgozunk azon az óvodavezetőkkel, hogy hol, milyen beosztásba tudjuk az 

óvodapedagógusokat foglalkoztatni. Ez egy „mobil” szám, ami jelenleg a 

rendelkezésünkre áll, illetve számok vannak, hogy várhatóan hány óvodapedagógusra 

lesz szükség. Azt gondolom, hogy a jövő hét elejére tisztázódnak ezek a számok és 

akkor konkrét választ tudok arra adni, hogy melyik csoportban van olyan, ahol csak 

egy óvodapedagógus van, vagy esetleg egy sincs, de remélem, hogy ilyen nincs az 

óvodáinkban. 

 

(Mikrofon nélküli hozzászólás.) 

 

Győrffyné Molnár Ilona: Van-e olyan csoport …. 

 

(Mikrofon nélküli hozzászólás.) 

 

Győrffyné Molnár Ilona: Nem tudok most számot mondani. Nyolc-tíz csoportot 

tudok mondani, ahol egy óvodapedagógus van jelen pillanatban, de ennek a 

feldolgozása folyamatban van. Mi bekértük az adatokat az óvodavezetőktől, 

kolléganőim összesítik, és akkor ennek megfelelően fogunk eljárni. Természetesen 

azért nehéz ilyenkor egy számot mondani, mert az óvodavezetők itt vannak, és ők a 

tanúi annak, hogyha holnap bemennek az óvodába, lehet, hogy pont mégy egy, vagy 

kettő azt mondja, hogy köszöni szépen, vagy bejelentkezik pont kettő, hogy jöttem és 

szeretnék dolgozni. Tehát különböző szakaszokba mi folyamatosan tartjuk a 

kapcsolatot az óvodavezetőkkel és segítünk abban, hogy minél több szakképzett ember 

kerüljön az óvodáinkba.  

 

Jankó István: A kérdések körét lezárom. A vitát megnyitom. 
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Dr. Molnár László: Ezúton is szeretném megköszönni az óvodavezetőknek, hiszen 

amit Görög András képviselő felvetett, az egy nagyon súlyos kérdés, hiszen itt a 

kerületben a nyár elején – ha jól emlékszem – akkor közel nyolcvan óvodapedagógus 

hiányzott a rendszerből. Ahhoz képest én azt gondolom, hogy az óvodavezetők 

megfeszített munkájának és részben a nyári szabadságuk feláldozásának, hiszen a 

különböző meghallgatásokat nyáron tudták megtenni, ennek köszönhető az, hogy most 

ez a nyár eleji nyolcvanas óvodapedagógus hiány mára azért oly mértékben 

lecsökkent, hogy ez a rendszeren belül, bízok abban, hogy kezelhető lesz 

szeptembertől. Csak szerettem volna ezúton is megköszönni az óvodavezetőknek ezt a 

megfeszített munkát, amit az óvodapedagógusok pótlásáért tettek idáig is.  

 

Jankó István: További hozzászólót nem látok, a vitát lezárom. 

Három határozati javaslatról döntenénk, lehet-e egyben szavazni? Igen. Szavazásra 

teszem fel a határozati javaslatot a következők szerint: „Budapest Főváros XI. Kerület 

Újbuda Önkormányzata Kulturális és Köznevelési Bizottsága 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy a 2018/2019-es nevelési 

évben 

a) a XI. kerületi óvodáskorú gyermekek zavartalan ellátása érdekében engedélyezi a 

hatályos köznevelési törvény által meghatározott maximális csoportlétszám 20%-os 

túllépését az önkormányzati fenntartásban lévő óvodák valamennyi működő, szám 

szerint 161 óvodai csoportjában; b) az Észak-Kelenföldi Óvoda székhelyén (1119 

Budapest, Tétényi u. 46-48.) 1 óvodai csoport szüneteltetését engedélyezi a várható 

csoportlétszám csökkenés figyelembe vételével; azzal a feltétellel, hogy amennyiben a 

kerületben jelentkező férőhelyek iránti szükséglet a nevelési év közben megemelkedik, 

úgy a szüneteltetett csoport visszaállításra kerül; c) a Kelenvölgy-Őrmezei Óvoda 

Újbudai Napsugár Óvoda telephelyén (1112 Budapest, Menyecske u. 2.) 1 óvodai 

csoport szüneteltetését engedélyezi a várható csoportlétszám csökkenés figyelembe 

vételével; azzal a feltétellel, hogy amennyiben a kerületben jelentkező férőhelyek 

iránti szükséglet a nevelési év közben megemelkedik, úgy a szüneteltetett csoport 

visszaállításra kerül. Határidő: 2018. augusztus 31., felelős: dr. Hoffmann Tamás 

polgármester.” 

A bizottság 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a 

javaslatot. 

 

75/KKB/2018./VIII.28./ számú határozat 
 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Kulturális 

és Köznevelési Bizottsága 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy a 2018/2019-es nevelési 

évben 

 

a) a XI. kerületi óvodáskorú gyermekek zavartalan ellátása 

érdekében engedélyezi a hatályos köznevelési törvény által 

meghatározott maximális csoportlétszám 20%-os túllépését 
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az önkormányzati fenntartásban lévő óvodák valamennyi 

működő, szám szerint 161 óvodai csoportjában; 

 

b) az Észak-Kelenföldi Óvoda székhelyén (1119 Budapest, 

Tétényi u. 46-48.) 1 óvodai csoport szüneteltetését 

engedélyezi a várható csoportlétszám csökkenés figyelembe 

vételével; azzal a feltétellel, hogy amennyiben a kerületben 

jelentkező férőhelyek iránti szükséglet a nevelési év közben 

megemelkedik, úgy a szüneteltetett csoport visszaállításra 

kerül;  

 

c) a Kelenvölgy-Őrmezei Óvoda Újbudai Napsugár Óvoda 

telephelyén (1112 Budapest, Menyecske u. 2.) 1 óvodai 

csoport szüneteltetését engedélyezi a várható csoportlétszám 

csökkenés figyelembe vételével; azzal a feltétellel, hogy 

amennyiben a kerületben jelentkező férőhelyek iránti 

szükséglet a nevelési év közben megemelkedik, úgy a 

szüneteltetett csoport visszaállításra kerül. 

 

Határidő: 2018. augusztus 31. 

Felelős:    dr. Hoffmann Tamás polgármester 

 

 

……………………… 

 

 

 

3./ napirendi 

pont: 

Támogatások elszámolásainak szakmai igazolása  
Előterjesztő: dr. Téglási László, a Jegyzői Igazgatóság 

igazgatója 

 

Jankó István: A kérdések körét megnyitom. Nincs kérdés, lezárom. A vitát 

megnyitom. Nincs vita, lezárom. 

Szavazásra teszem fel a határozati javaslatot: „Budapest Főváros XI. kerület Újbuda 

Önkormányzata Kulturális és Köznevelési Bizottsága úgy határozott, szakmailag 

igazolja, hogy a határozat mellékletét képező táblázatban foglalt támogatottak a 

támogatási célnak megfelelően használták fel a támogatási összegeket. Határidő: 2018. 

augusztus 29.. felelős: Jankó István elnök.” 

A bizottság 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a 

javaslatot. 

 

76/KKB/2018./VIII.28./ számú határozat 
 

Budapest Főváros XI. kerület Újbuda Önkormányzata Kulturális 
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és Köznevelési Bizottsága 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül úgy határozott, szakmailag igazolja, hogy a 

határozat mellékletét képező táblázatban foglalt támogatottak a 

támogatási célnak megfelelően használták fel a támogatási 

összegeket. 

 

Határidő: 2018. augusztus 29. 

Felelős:     Jankó István elnök 

 
 

76/KKB/2018./VIII.28./ számú határozat melléklete 

  Támogatott Támogatási cél 
Elszámolás 

határidő 
Összeg 

Kulturális támogatás 

1. 
Cseperedjünk 

Egészségesen 

Alapítvány 

Apák Napja rendezése a 

Cseperedő Óvodában 

2018. augusztus 

30. 
60 000 Ft 

2. 
Doki Atya Szociális 

Egyesület 

Kulturális kirándulás és 

zarándoklat 

2018. november 

29. 

148 900 Ft 

utófinanszírozás 

3. 
Gyepűk Népe 

Alapítvány 

A XVIII. Virágok 

Vetélkedése 

népdalénekes találkozó 

rendezése 

2018. június 29. 150 000 Ft 

4. 
Gyümölcsoltó 

Boldogasszony 

Kápolna 

Zarándoklat a 

káptalantóti 

plébániatemplomhoz 

2018. szeptember 

30. 

100 000 Ft 

utófinanszírozás 

5. Karolina Egyesület Karolina Bál rendezése 
2018. augusztus 

30. 

300 000 Ft 

utófinanszírozás 

6. 
Praevolans 

Alapítvány 

Hangverseny rendezése 

az AKH-ban 

2018. augusztus 

30. 
30 000 Ft 

Civil támogatás 

7. 
Budai Fotó és 

Filmklub 

Építészet tegnap és ma c. 

fotókiállítás rendezése 

2018. augusztus 

30. 

90 000 Ft 

utófinanszírozás 

8. 
Cseperedjünk 

Egészségesen 

Alapítvány 

Játékok és sporteszközök 

vásárlása 

2018. augusztus 

30. 
100 000 Ft 

Tábori támogatás 
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9. 
Carl Rogers Iskola 

Alapítvány 

Tanévzáró tematikus 

tábor 

2018. augusztus 

30. 
200 000 Ft 

10. Őrmező SE Napközis focitábor 
2018. augusztus 

30. 
55 000 Ft 

11. 
Petőfi Musical Stúdió 

Egyesület 
Diákszínpadi tábor 

2018. augusztus 

30. 
100 000 Ft 

Egyéb támogatás 

12. 
Alapítvány az 

Őrmezei Általános 

Iskola Diákjaiért 

Kirándulás az Aggteleki 

Nemzeti Parkba 

2018. augusztus 

30. 

152 000 Ft 

utófinanszírozás 

13. Coldwell Art Bt. 
Pósa Zoltán 

nagyregényének kiadása 
2018. június 29. 500 000 Ft 

14. Egyetemi Bonsai Club 

Országos Bonsai és 

suiseki kiállítás 

rendezése 

2018. június 30. 400 000 Ft 

15. Fonó Budai Zeneház 
Budapest Folk Fest 

rendezése 
2018. július 30. 1 500 000 Ft 

16. 
Ifjúsági 

Vállalkozásélénkítő 

Egyesület 

Vállalkozási hajlandóság 

élénkítése, új 

vállalkozások indítása 

Újbudán 

2018. július 30. 5 000 000 Ft 

17. 
Kulturális Tizenegy 

Egyesület 

Eleven Majális 

rendezése 
2018. július 30. 4 000 000 Ft 

Újbuda Mecénás ösztöndíj 

18. Farkas Roland alkotói  2018. június 30. 
bruttó 75.000 

Ft/hó 

19. Menasági Péter alkotói  2018. június 30. 
bruttó 75.000 

Ft/hó 

20. Gspann Zsuzsa pályakezdő  2018. június 30. 
bruttó 60.000 

Ft/hó 

21. Diósi Máté pályakezdő 2018. június 30. 
bruttó 60.000 

Ft/hó 
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Cseh Tamás zenei ösztöndíj 

22. Bálványos Judit alkotói  2018. június 30. 
bruttó 75.000 

Ft/hó 

     

 
Budapest, 2018. augusztus 24. 

  

   
Jankó István 

 

   
elnök 

 
 

Jankó István: Ezzel befejezte a bizottság a munkáját. Köszönöm szépen a rendkívüli 

ülésen való részvételt. 

 

Budapest, 2018. augusztus 28. 

 

A jegyzőkönyv elkészült 2018. augusztus 29. 

 

A jegyzőkönyv aláírásának ideje 2018. szeptember 10. 

 

 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 

 

 

 

 

 

 

Gajárszki Áron s. k. Jankó István s. k. 

 bizottsági tag  elnök 

 

 


